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Zaak / doc nr Z-24-369924 - 758297 

Onderwerp Vaststellen openbare besluitenlijst BenW Lisse van 16 april 2024 

Portefeuillehouder Mevr. A.W.M. Spruit, burgemeester 

Afdeling TM Bestuur en Management Ondersteuning 

Het College van burgemeester en 
wethouders besluit De openbare besluitenlijst BenW Lisse van 16 april 2024 vast te stellen. 

Samenvatting  

Besluit Akkoord (Ongewijzigd besloten) 

 
 

Zaak / doc nr Z-23-350464 - 748706 

Onderwerp Motie 'Betaald parkeren op parkeerterrein Ter Specke' 

Portefeuillehouder Dhr. C.P.M. van der Zwet, wethouder 

Afdeling TM Beleid en Advies 

Het College van burgemeester en 
wethouders besluit 1. De raadsbrief Motie 'Betaald parkeren op parkeerterrein Ter Specke' vast te stellen.   

Samenvatting Tijdens haar vergadering van 9 november 2023 heeft de gemeenteraad de motie "Betaald parkeren op 
parkeerterrein Ter Specke" aangenomen. Het college is gevraagd de mogelijkheden te onderzoeken van 
het introduceren van betaald parkeren op parkeerterrein Ter Specke. De inkomsten zouden als dekking 
kunnen dienen voor de investeringskosten die met de geplande aanpassingen van het parkeerterrein op 
het sportpark gemoeid zijn. 
 
Het college heeft het bureau Goudappel Coffeng gevraagd op hoofdlijnen advies uit te brengen over de 
inhoudelijke, financiële en organisatorische consequenties van deze motie. Op basis van het 
uitgebrachte advies is het college van mening dat de mogelijke opbrengsten van het invoeren van 
betaald parkeren op Sportpark Ter Specke zeer beperkt of zelfs nihil zijn. Het risico op uitwijkgedrag 
naar de parkeerplaats van de begraafplaats en de woonwijk aan de andere kant van de N208 is niet te 
voorkomen. Het college ziet in de uitkomsten van dit onderzoek geen aanleiding om betaald parkeren 
op het parkeerterrein Ter Specke nader uit te werken. 
 
Het college heeft de raadsbrief vastgesteld waarmee de gemeenteraad geïnformeerd wordt over de 
uitkomsten van het onderzoek.  

Besluit Akkoord (Ongewijzigd besloten) 

 
 

Zaak / doc nr Z-24-365788 - 757868 

Onderwerp Stand van zaken Laadinfrastructuur - VPA en Laadpalen 

Portefeuillehouder Dhr. C.P.M. van der Zwet, wethouder 

Afdeling TM Beleid en Advies 

Het College van burgemeester en 
wethouders besluit 

1. De raadsbrief "Stand van zaken Laadinfrastructuur - VPA en Laadpalen" vast te stellen. 

Samenvatting Op 26 oktober 2023 heeft de VVD een motie ingediend met als onderwerp VPA-aansluitingen (Verlengde 
Private Aansluitingen). Het college reageert in een raadsbrief op de vragen van de VVD. Verder 
informeert het college de raad op deze manier over de stand van zaken, aanpak en uitvoering van de 
laadinfrastructuur.  Het college besluit de raadsbrief "Stand van zaken - VPA en Laadpalen" vast te 
stellen. 

Besluit Akkoord (Gewijzigd besloten) 



 
 

Zaak / doc nr Z-24-369314 - 757060 

Onderwerp Principebesluit organisatievorm Voor ieder 1 

Portefeuillehouder Mevr. J.A.C. Langeveld, wethouder 

Afdeling TM JOSVC 

Het College van burgemeester en 
wethouders besluit 

1. Het principebesluit te nemen waarbij Stichting Voor ieder 1 zelf personeel in dienst neemt.  
2. De raadsbrief inzake doorontwikkeling Stichting Voor ieder 1 vast te stellen.  

Samenvatting De gemeenten Hillegom, Lisse, Teylingen en Noordwijk hebben een gezamenlijke integrale 
toegangsorganisatie Stichting Voor ieder 1. De Stichting werkt met een meerjarige opdracht en 
dienstverleningsovereenkomst (DVO) voor het organiseren van de lokale toegang binnen het sociaal 
domein. Dit zijn documenten waarin ligt vastgelegd welke taken uitgevoerd worden met welk doel. 
Verandering van fiscale regelgeving in juli 2022 heeft er mede toe geleid dat de stichtingsvorm van Voor 
ieder 1 wordt heroverwogen. Het college heeft het principebesluit genomen dat Stichting Voor ieder 1 
het personeel in dienst neemt en de raadsbrief inzake doorontwikkeling Stichting Voor ieder 1 
vastgesteld.  
  

Besluit Akkoord (Ongewijzigd besloten) 

 
 

Zaak / doc nr Z-24-368865 - 756423 

Onderwerp Bedrijventerreinenstrategie Bollenstreek 

Portefeuillehouder Dhr. C.P.M. van der Zwet, wethouder 

Afdeling TM Beleid en Advies 

Het College van burgemeester en 
wethouders besluit 

1. de Bedrijventerreinenstrategie voor de Bollenstreek voorlopig vast te stellen. 
2. de Bedrijventerreinenstrategie voor de Bollenstreek aan te bieden aan Holland Rijnland. 

Samenvatting De provincie Zuid-Holland heeft in het kader van haar ruimtelijk beleid de regio’s gevraagd om 
Bedrijventerreinenstrategieën op te stellen. Om de strategie voor de bollenstreek op te stellen, hebben 
de gemeenten Hillegom, Lisse, Teylingen en Noordwijk samengewerkt. Deze strategie wordt 
aangeboden aan Holland Rijnland, net als de strategieën van de Rijnstreek en de As Alphen, Leiden en 
Katwijk. Holland Rijnland koppelt deze drie strategieën aaneen en biedt deze strategie aan de Provincie 
aan.  
 
De strategie van de Bollenstreek is opgesteld door de gemeenten en Stec groep. Stec groep bundelt ook 
de verschillende strategieën voor Holland Rijnland. Om alle meningen te kunnen horen, is er met 
verschillende partijen gesproken over wat zij belangrijk vinden. In de strategie staat wat er van belang 
is voor nieuwe bedrijventerreinen, maar ook hoe bestaande bedrijventerreinen aangepast kunnen 
worden. Het gaat bijvoorbeeld over verduurzaming en waar welke bedrijven gevestigd zijn. Parallel 
hieraan wordt gewerkt aan een uitvoeringsagenda. Hier worden de diverse regionale afspraken uit de 
strategie vertaald naar lokale prioriteiten. 
 
De strategie wordt voorlopig vastgesteld. Na het voorlopig vaststellen gaat de strategie door naar 
Holland Rijnland om daar gebundeld en afgestemd te worden. Hierna gaat de strategie door naar de 
provincie, net als de strategieën van de andere regio's. Deze strategieën tezamen worden voorgelegd 
aan Gedeputeerde Staten. Als zij akkoord gaan kan het college de strategie ook definitief vaststellen. 
 
Het college besluit om de bedrijventerreinenstrategie voor de Bollenstreek voorlopig vast te stellen en 
deze aan te bieden aan Holland Rijnland. 

Besluit Akkoord (Ongewijzigd besloten) 

 
 

Zaak / doc nr Z-24-367400 - 753418 

Onderwerp Opkoopbescherming Lisse 

Portefeuillehouder Mevr. J.A.C. Langeveld, wethouder 

Afdeling TM Beleid en Advies 

Het College van burgemeester en 
wethouders besluit 

Aan de raad voor te leggen het raadsvoorstel waarin de raad voorgesteld wordt om: 
 
1. Kennis te nemen van de inhoud van het document 'Onderzoek opkoopbescherming Lisse' 
2. Een opkoopbescherming voor bestaande woningen niet in te voeren in de gemeente Lisse 

Samenvatting In het raadsakkoord 'Samen voor Lisse 2022-2026' is de volgende opdracht opgenomen: 
 
Het college bereidt een voorstel voor over opkoopbescherming bij bestaande woningen. 
 
Sinds is januari 2022 is het mogelijk om het opkopen van bestaande woningen vergunningsplichtig te 
maken. Gezien het een zwaar juridisch instrument is (omdat het eigendomsrecht beperkt wordt) gelden 
verschillende voorwaarden. 
 



Een voorwaarde is bijvoorbeeld dat gemeenten het thema opkopen en verhuren van woningen in een 
huisvestingsverordening moeten opnemen, hiervoor dient schaarste van woningen aangetoond te zijn. 
Gemeenten dienen specifieke gebieden aan te wijzen waar onderbouwd schaarste (en eventueel 
verdringing en leefbaarheidsproblematiek) speelt. Alleen in deze gebieden kan het opkopen en verhuren 
woningen vergunningsplichtig gemaakt worden. 
 
Daarnaast kan de vergunningsplicht enkel van toepassing zijn op specifieke woningsegmenten, en dus 
niet op alle woningen in een gebied. Vaak gaat dit over goedkope en middensegment koopwoningen. 
 
Gezien deze voorwaarden is onder andere onderzoek gedaan naar: 
 
1. Leefbaarheidsproblematiek in Lisse. 
2. Woningschaarste in Lisse (betaalbaar segment). 
3. De frequentie van opkopen door beleggers in de gemeente Lisse op buurtniveau (2019-2023). 
 
Samenvattend zijn de onderzoeksresultaten als volgt: 
1. Naast woningschaarste kunnen negatieve gevolgen voor de leefbaarheid in de woonomgeving ook de 
onderbouwing geven om tot een vergunningsplicht voor het opkopen en verhuren van woningen geven. 
Dit is in de praktijk echter complex. Het is weliswaar mogelijk om diverse indicatoren voor de staat van 
de leefbaarheid in een buurt inzichtelijk te maken, toch is het lastig om een directe causale relatie te 
leggen tussen enerzijds het opkopen en verhuren van woningen en negatieve effecten voor de 
leefbaarheid anderzijds. Sommige belanghebbenden kunnen dit in de toekomst aangrijpen om de door 
de gemeente gestelde regels te bestrijden. Daar komt bij dat uit een eerste analyse geen grote 
leefbaarheidsproblemen in de gemeente spelen die direct het gevolg zijn van het veelvuldig opkopen en 
verhuren van woningen. 
 
2. De afgelopen jaren is de druk op de koopwoningmarkt in de gemeente Lisse toegenomen. Prijzen zijn 
gestegen en het aanbod is afgenomen. De prijsstijging in Lisse is bovendien ook nog iets sneller gegaan 
dan gemiddeld in Zuid-Holland en landelijk. Op basis van het laatste woningmarktonderzoek is er in de 
periode tot en met 2030 behoefte aan uitbreiding van het aanbod aan betaalbare koopwoningen 
(<€400.000). Na 2030 zou die opgave nog zeer beperkt zijn. Inmiddels zijn er wel recentere 
woningbehoefteramingen gekomen, waaruit naar voren komt dat de totale woningbehoefte voor de 
gemeente Lisse aanzienlijk hoger is komen te liggen dan ten tijde van het laatste 
woningmarktonderzoek. Het is daardoor goed mogelijk dat ook de lange termijn vraag naar betaalbare 
koopwoningen (mogelijk ook voor de periode na 2030) is toegenomen. Op basis van deze trends 
kunnen we concluderen dat de markt voor koopwoningen in de gemeente de afgelopen jaren meer 
gespannen is geworden en dat de deze krapte sterker is dan gemiddeld in Nederland. De krapte zal voor 
betaalbare koopwoningen zeker tot en met 2030 aanhouden en mogelijkerwijs ook in de jaren daarna.< 
span> 
 
3. In de afgelopen vijf jaar werden 49 koopwoningen in de gemeente Lisse opgekocht door 
investeerders. Dat is 4% van het totaal aantal verkochte woningen in deze periode. Dit ligt onder het 
landelijk gemiddelde  (7,4%). Vooral woningen in het betaalbare segment (<€355.000) werden de 
afgelopen jaren gekocht door investeerders. De meeste woningen opgekocht en verhuurd in de wijk 
Centrum (24). In de andere wijken van Lisse kwam opkopen en verhuren duidelijk minder vaak voor.< 
span> 
Voor alle wijken geldt dat het opkopen en verhuren vooral in de periode tot 2021 plaatsvond. Vanaf dat 
jaar is de overdrachtsbelasting voor woningeigenaren die de woning zelf niet gaan bewonen fors 
verhoogd. Sinds 2021 zijn nog maar 10 koopwoningen aan investeerders verkocht (en sinds 2023 geen 
enkele woning meer). 
Het opkopen van woningen door investeerders heeft tot nu toe geen grote gevolgen gehad voor de 
woningvoorraadsamenstelling in de gemeente. In enkele buurten is het aandeel particuliere huur 
toegenomen (Meer en Duin, Berkhout, Blokhuis en Het Vierkant), maar dit leidde meestal slechts tot 
een beperkte daling van de koopwoningvoorraad. Op gemeenteniveau is het aandeel koopwoningen 
zelfs iets toegenomen; van 63% naar 64%. 
 
Deze onderzoeksresultaten zijn gebruikt om overkoepeld te concluderen, samenvattend: 
De afgelopen vijf jaar zijn 49 koopwoningen (4% van het totaal aantal verkochte woningen in de 
gemeente) verkocht aan investeerders met doel te verhuren, dit percentage lager ligt dan het landelijk 
gemiddelde van 7,4%. Vanaf 2021 zijn er slechts incidenteel woningen verkocht in investeerders (in 
2023 geen enkele woning). Daarmee is de invloed van opkopen en verhuren op de schaarste aan 
betaalbare woningen in Lisse niet meer zodanig dat een opkoopbescherming noodzakelijk wordt 
geacht.   
 
De resultaten van zijn onderzoek zijn gebruikt als inhoud voor het raadsvoorstel. Het volledige 
onderzoek met de resultaten zit in de bijlage bij dit voorstel.  
 
De onderzoeksresultaten zijn in presentatievorm gegoten en zijn gepresenteerd in beeldvormende 
raadscommissie op 10 april 2024.  
 
Het college heeft besloten aan de raad voor te leggen het raadsvoorstel waarin de raad wordt 
voorgesteld om kennis te nemen van de inhoud van het document 'Onderzoek opkoopbescherming 
Lisse' en geen opkoopbescherming voor bestaande woningen in te voeren in de gemeente Lisse. 

Besluit Akkoord (Gewijzigd besloten) 

 
 

Zaak / doc nr Z-24-367023 - 752753 

Onderwerp Bestuursopdracht Ontwikkelen Regiobrand Duin- en Bollenstreek 

Portefeuillehouder Dhr. C.P.M. van der Zwet, wethouder 

Afdeling TM Beleid en Advies 



Het College van burgemeester en 
wethouders besluit 

1. De bestuursopdracht Duin- en Bollenstreek ‘Ontwikkeling RegioBrand’ vast te stellen. 
2. De portefeuillehouder Economische Zaken te mandateren om indien nodig tekstuele wijzigingen in de 
bestuursopdracht en het collegevoorstel te accorderen die volgen uit de besprekingen in de afzonderlijke 
colleges. 

Samenvatting In 2022 heeft een aanbestedingsprocedure plaats gevonden voor de oprichting en het beheer van een 
stichting met een ‘Economic Board’. Dit heeft geleid tot een overeenkomst met de Economic Board 
Duin- en Bollenstreek (EBDB). De EBDB heeft als doelstelling en taak het ten uitvoer brengen van het 
Uitvoeringsprogramma Economie, met inachtneming de Strategische Agenda Ruimte en de economische 
agenda’s van de deelnemende gemeenten. De uitvoering dient bij te dragen aan de overkoepelende 
doelstellingen van de bredere Strategische Agenda Ruimte. 
 
Het Bestuurlijk Overleg Duin- en Bollenstreek heeft in 2023 verzocht om een bestuursopdracht op te 
stellen t.a.v. het ontwikkelen van een RegioBrand Duin- en Bollenstreek. De bestuursopdracht 
Ontwikkeling RegioBrand zorgt voor een bestuurlijk commitment met betrekking tot het doel van, de 
doelgroepen voor en de taakverdeling behorend bij de prioriteit ‘Ontwikkeling RegioBrand’, zodat de 
EBDB hieraan uitvoering kan geven. Hierbij is aandacht gevraagd voor de inhoudelijke kaders alsmede 
rolverdeling die daarvoor nodig zijn. De bestuursopdracht die voorligt is op 14 maart 2024 vastgesteld 
in het Bestuurlijk Overleg Duin- en Bollenstreek. Omdat het Bestuurlijk Overleg Duin- en Bollenstreek 
geen mandaat heeft in de afzonderlijke gemeenten, ligt de bestuursopdracht nu ter besluitvorming in 
Hillegom, Lisse, Teylingen, Noordwijk en Katwijk. De bestuursopdracht maakt deel uit van het 
Samenwerkingsprogramma Duin- en Bollenstreek 2024. 
Het college besluit om de bestuursopdracht Duin en Bollenstreek 'Ontwikkeling RegioBrand' vast te 
stellen. 

Besluit Akkoord (Gewijzigd besloten) 

 
 

Zaak / doc nr Z-24-362294 - 756015 

Onderwerp Bestuurlijke Taskforce fundamentele keuzes in de gespecialiseerde jeugdhulp van Holland Rijnland 

Portefeuillehouder Mevr. J.A.C. Langeveld, wethouder 

Afdeling TM JOSVC 

Het College van burgemeester en 
wethouders besluit 

1. De raadsbrief 'Bestuurlijke Taskforce fundamentele keuzes in de gespecialiseerde jeugdhulp van 
Holland Rijnland' vast te stellen. 

Samenvatting De gemeenten in de regio Holland Rijnland werken samen aan gespecialiseerde jeugdhulp. Het streven 
is elk kind die dat nodig heeft tijdig, goede gespecialiseerde jeugdhulp te bieden en deze betaalbaar te 
houden. Het wordt echter steeds lastiger om dit te realiseren, door onder andere oplopende 
wachttijden, de krappe arbeidsmarkt en toenemende kosten. Kortom, het huidige stelstel loopt vast. 
 
De portefeuillehouders jeugd in de regio hebben geconstateerd dat de huidige situatie vraagt om 
fundamentele heroverwegingen van de manier waarop het stelsel van jeugdhulp in de regio is ingericht 
en functioneert. De portefeuillehouders voelen zich verantwoordelijk om deze heroverwegingen voor te 
bereiden en aan te sturen. Daarom hebben zij een bestuurlijke Taskforce ingesteld.  
 
De Taskforce houdt zich bezig met de vraag ‘Kan het ook anders’. Zij levert rond de zomer van 2024 
een beslisdocument op waarin fundamentele keuzes zijn uitgewerkt in scenario’s en/of concrete 
maatregelen. Dat gaat onder meer over de inkoop van gespecialiseerde jeugdhulp vanaf januari 2026. 
Daarnaast stellen zij een planning op hoe de aanpak wordt ingevoerd.  
 
Het college heeft besloten de raadsbrief 'Bestuurlijke Taskforce fundamentele keuzes in de 
gespecialiseerde jeugdhulp van Holland Rijnland' vast te stellen. 

Besluit Akkoord (Ongewijzigd besloten) 

 
 

Zaak / doc nr Z-24-368175 - 754924 

Onderwerp Raadsbrief Programma Landelijk Gebied en Duurzame Greenport 

Portefeuillehouder Dhr. C.P.M. van der Zwet, wethouder 

Afdeling TM Planvorming 

Het College van burgemeester en 
wethouders besluit de raadsbrief inzake Programma Landelijk Gebied en Duurzame Greenport vast te stellen. 

Samenvatting Met de raadsbrief informeren wij de raad over de voortgang van het 'Programma Landelijk Gebied en 
Duurzame Greenport Duin- en Bollenstreek' (herijking Intergmeentelijke Structuurvisie Greenport Duin- 
en Bollenstreek). In de raadsbrief staat informatie over de aanpak, de planning en de betrokkenheid en 
rol van de 5 gemeenteraden tijdens het proces. Het college heeft besloten de raadsbrief Programma 
Landelijke Gebied en Duurzame Greenport vast te stellen.  

Besluit Akkoord (Ongewijzigd besloten) 

 
 

Zaak / doc nr Z-24-367152 - 752917 



Onderwerp Zienswijze op de 1e begrotingswijziging 2024 Hecht - Lisse 

Portefeuillehouder Mevr. J.A.C. Langeveld, wethouder 

Afdeling TM JOSVC 

Het College van burgemeester en 
wethouders besluit 

Aan de raad voor te leggen het raadsvoorstel waarin de raad voorgesteld wordt: 
1. Als zienswijze aan het bestuur van de Gemeenschappelijke Regeling Regionale Dienst Openbare 
Gezondheidszorg Hollands Midden (Hecht) te laten weten dat de raad instemt met de 1e 
begrotingswijziging 2024 van Hecht. 
  

Samenvatting De gemeente Lisse neemt deel aan de Gemeenschappelijke Regeling Hecht. Hecht voert voor de 
achttien gemeenten in Hollands Midden taken uit op het gebied van gezondheid, preventie, 
jeugdgezondheidszorg en het voorkomen van huiselijk geweld en kindermishandeling. Op 5 april 2023 is 
er als gevolg van de cao-afspraken tussen de werkgeversorganisaties (VNG/WSGO) en de bonden een 
nieuwe cao afgesloten voor medewerkers van Hecht. Hierdoor zijn de loonkosten significant meer 
toegenomen dan het afgesproken indexeringskader, zoals deze door de FKGR is vastgesteld. Hecht volgt 
voor de ontwikkeling van loonkosten en materiële kosten de werkgroep financiële kaderstelling 
gemeenschappelijke regelingen. Met de “Financiële kaderstelling gemeenschappelijke regelingen” 
beschikken de gemeenten in de regio Hollands-Midden sinds 2010 over een gedragen instrument om, 
met alle gemeenschappelijke regelingen waarin zij deelnemen, uniforme afspraken te maken over 
indexering en algemene taakstelling voor de op te stellen kadernota’s en begrotingen. 
 
De CAO wijziging leidde voor Hecht tot een verhoging van de loonkosten van ca. € 3,7 miljoen. Hecht 
bleek niet in staat deze significante verhoging op te lossen met eigen middelen. Daarom heeft het 
Dagelijks Bestuur een begrotingswijziging in 2023 voor zienswijzen aan de gemeenteraden aangeboden. 
Deze 1e begrotingswijzing 2023 is door het Algemeen Bestuur op 13 december 2023 afgekeurd. 
 
Uit de jaarstukken 2023 blijkt een tekort te zijn ontstaan van € 3.919.000,-. Dit resultaat zal ten laste 
worden gebracht van het eigen vermogen. Hierdoor zakt het eigen vermogen substantieel onder de 
overeengekomen ondergrens van 3 miljoen, zoals vastgesteld in de nota reserves en voorzieningen 
Hecht 2022. Tevens is Hecht niet meer in staat om eventuele tegenvallers op te kunnen vangen. Om 
weer te voldoen aan de overeengekomen afspraken biedt Hecht de 1e begrotingswijzing 2024 aan ter 
hoogte van € 3.709.000,-. Het gevraagde bedrag komt overeen met de structurele salarisstijging voor 
Hecht die in 2023 door de cao is ontstaan. Vanaf 2025 wordt Hecht door de afspraken vanuit de 
werkgroep FKGR middels een verhoogde index gecompenseerd voor deze loonstijging. De 
begrotingswijziging beslaat alleen de salarisstijging, niet de materiële stijging. De materiële stijging zal 
Hecht, net als in 2023, ook in 2024 zelf oplossen.  
 
Het college heeft besloten aan de raad voor te leggen het raadsvoorstel, waarin de raad wordt 
voorgesteld als zienswijze aan het bestuur van de Gemeenschappelijke Regeling Regionale Dienst 
Openbare Gezondheidszorg Hollands Midden (Hecht) te laten weten dat de raad instemt met de 1e 
begrotingswijziging 2024 van Hecht. 

Besluit Akkoord (Ongewijzigd besloten) 

 
 

Zaak / doc nr Z-24-359214 - 752082 

Onderwerp Geheimhouding voor opdracht tot verkenning 

Portefeuillehouder Mevr. R. Austie, wethouder 

Afdeling TM WMO en Participatie 

Het College van burgemeester en 
wethouders besluit 

1. Op grond van artikel 87 van de Gemeentewet juncto artikel 5.1 tweede lid onder i van de Wet open 
overheid, geheimhouding op te leggen op het collegevoorstel inzake de opdracht tot een verkennend 
project, omdat door openbaarmaking het goed functioneren van de gemeente in het geding komt. 
2. De geheimhouding op het collegevoorstel inzake de opdracht voor een verkenning op te heffen tot na 
de afronding van de opdracht met betrokken partijen. 

Samenvatting Het college heeft besloten om geheimhouding op te leggen op een opdracht tot een verkennend project. 
Deze maatregel is noodzakelijk om het goed functioneren van de gemeente te waarborgen en mogelijke 
invloeden op de relatie met de betrokken partijen te voorkomen. 

Besluit Akkoord (Gewijzigd besloten) 

 


